
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  

onsdagen den 7 februari 2024 kl.10.00  Plats: Pingstkyrkan.  
 

 

Närvarande: Jan- Olof Karlsson, Börje Sturesson, Annika Sturesson, Ingrid Angeling,  

Anna-Maria Boman, Monica Selegran, Nisse Fält samt Sven Svensson.  

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade styrelsemötet och hälsade de närvarande varmt välkomna till 

dagens styrelsemöte.  

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen.  

 

§3. Godkännande av protokoll från mötet. 

Mötet godkände föregående mötesprotokoll.(januaris) 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

Kassören redovisade att vår ekonomi fortfarande är god men förra året gick med ett väntat negativt 

underskott på lite drygt 6000: - (Underlaget på vår hemsida) 

Kassören har nu varit på information/kurs på det nya ekonomiprogram som PRO erbjuder. Han tyckte 

att det har många fördelar och kommer att framgent använda detta då det innebär bland annat en fördel 

när nästa kassör tar över då finns allt i ”molnet” vilket underlättar för ”kommande kassörer” 

Mötet godkände rapporten. 

  

§5. Våra medlemmar.  

 - För närvarande har vi nu 176 medlemmar. Sedan årsskiftet har redan tre av medlemmaravlidit, men 

vi har fått två nya sedan årsskiftet. 

En diskussion kring det centrala registersystemet funktioner då vi inte får information från dem vilka 

som avlidit som exempel. 

Annika tackade nu för sig och önskade Monica lycka till som medlemsansvarig. 

 

§6. Skrivelser. 

Inga skrivelser har kommit in till styrelsen. Eventuella skrivelser från PRO centralt går numer in direkt 

på vår hemsida där de finns tillgängliga.  

 §7. Rapporter.  

Boule fortsätter som vanligt och intresset har ökat sedan nyår och det är numer ca 20 personer varje 

tisdageftermiddag.  

 

 §8. Reserapport.  

- Styrelsen diskuterade möjliga resor som Resekompaniet erbjuder men intresset verkar vara svalt för 

närvarande. Många efterfrågar den populära endagsturen till Åland som var tidigare. 

- BBR har nu klart med Brandkåren. De som är intresserade träffas utanför Brandkåren onsdagen den 

21 februari kl.10.30. Kom gärna minst 10 minuter före. Fri parkering finns bakom byggnaden. Besöket 

tar ca 1.5 timmar och gemensamt fika förslagsvis på Sveaplan. 

 



§9. Studierapport.  

- Slöjden har fått mycket virke av Hasse Karlsson och vi behöver någon som kan förvara virket åt 

gruppen. 

- Studieorganisatören Anna-Maria efterlyser förslag på kurser som kan vara aktuella för oss. 

 

§10. Nya frågor.  

 - Diskussion kring och om kommande årsmöte. Vilka som skall väljas och på hur lång tid. Förra 

Sekreteraren fick i uppdrag att kontakta valberedningen och reda ut denna fråga. 

- Den kompletta verksamhetsrapporten  godkändes av samtliga och Jan-Olof skulle dra fram 10 ex (ett 

för varje bord) till själva mötet. 

- Inget förslag på underhållare men vi frågar våra medlemmar vad de önskar och vilka som kan tänkas   

att ställa upp vid våra träffar. 

- Förslag att vi anordnar korvgrillning i samband med våravslutningen samt ett eventuellt bilrally. 

- PRO-vetarnas frågor blev uppskattade. Ett trevligt inslag med andra ord. Uttagning för att 

representera PRO Ärla – Stenkvista blev det tidigare gänget Lilian och Lilian samt Tommy. 

  

§11. Kommande möten. 

  - Årsmötet onsdagen den 28 februari kl.13.00. 

 

§12. Nästa styrelsemöte. 

 - Beslutades att den nya styrelsen träffas den 6 mars kl.10.00 i Pingstlokalen. 

 

§13. Avslutning. 

Börje tackade styrelsen för ett som vanligt trevligt möte och ett speciellt tack till Nisse för 

Raggartårtan samt även ett varmt tack till de som nu avgår ur styrelsen och avslutade därmed dagens 

styrelsemöte. 

 

 

Sekreterare 

   

Sven Svensson      

 


